

## Information Form For Joint Programs

合作院校信息 University Details			
院校名称/校区 Name of University/Campus			
联系人: Contact Person:		联系电话: Phone:	
邮箱地址: Email address:			
项目需求 Program Details			
意向合作专业: List out the course for cooperation	1. 2. 3.		
意向合作模式: Cooperation Model available	半年交换生, 有德大学习证明, 无学位。		
学分转换量 How many credit transfer are you expecting	<input type="checkbox"/> 1+2.5 _____ credits <input type="checkbox"/> 2+2 _____ credits <input type="checkbox"/> 3+1/1.5 _____ credits <input type="checkbox"/> 3+1+Master _____ credits		
预计招生时间 Enrollment Date you prefer	1 <input type="checkbox"/> FEB 2 <input type="checkbox"/> SEPT		
预计合作规模: Number of students	_____ 学生/年      _____ students/year in the coming 3 years		
<input type="checkbox"/> 我们希望使用我校合作合同模板 We prefer to use our agreement/MOU <input type="checkbox"/> 我们愿意使用德布勒森大学提供的合作模板 We prefer to use the standard MOU from University of Debrecen			
特殊要求 Additional Requirements			
1 2 3			
学分转换说明 Academic Credit Transfer policy of University of Debrecen			
<p>* General rule for credit transfer: based on regulations of ECTS (European Credit Transfer and Accumulation System) a completed course at home university is transferred to a required course of UD when the contents of the completed and the required courses are identical up to at least 75%. Optional courses are considered up to the allowed extent of UD curriculum. Transferred courses are counted with the ECTS credit value applied at UD, which means 60 credits for a full time academic year accomplishment. The typical total number of required credits of a BSc/BA program is 210 ECTS credits (in case of 7 semesters). Up to 66% credits could be transfer in a complete course.</p> <p>基于欧盟与合作国高等院校学分累积与转换系统的规定。在国内院校完成的课程与在德布勒森大学申请的课程, 其内容一致性要达到 75%, 方可转学分。而选修课得在德布勒森大学课程纲领允许的范围内, 方可考虑。申请德布勒森大学转学分项目, 学分值按照欧盟学分累积与转换系统的标准计算的。也就是说一年学满 60 个学分。本科项目, 总共要修满 210 个学分 (如属 7 个学期)。在国内需完成 66% 以上的学分 (去匈牙利完成 34% 的学分)。</p>			
日期 Date	签名 Signature		
地点 Location			